
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 2. oktober 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 2

Vil ministeren redegøre for, om regeringen er enig i, at det er vigtigt fortsat at sikre flere

penge til at understøtte og motivere til øget skovrejsning, så skovarealet i Danmark kan

fortsætte med at stige? Vil ministeren oplyse, hvad regeringens holdning er til, at der glæ-

deligvis indtil nu har været så stor søgning på tilskudspuljen, at den ser ud til at være næ-

sten brugt op langt ind i året 2020? Hvordan vil regeringen sikre, at tempoet i skovrejs-

ning ikke falder, men mindst opretholdes og gerne øges i tempo? Der henvises til artiklen

”Landbruget beder om flere penge til skovrejsning”, Landbrugsavisen, den 25. september

2019 (https://landbrugsavisen.dk/landbruget-beder-om-flere-penge-til-skovrejsning).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
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